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VZZM 07 (12. 06. 2023)  

Zveřejněna upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních 
údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

 

Zápis č. 7  
z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 12. 06. 2023 

Přítomni: Jaroslav Bartizal, Ing. Petr Falc (příchod 18.06), Jan Havel, Mgr. Jana Janáková, Karel Klein,                                      

Mgr. Jakub Kothánek,  Ing. Karel Krejčí, Ing. Jana Německá, Mgr. Iva Olšanová, Jan Petr, Jiří Růžička, 

Ing. Petr Skřivánek, Ing. Pavel Trajer, Ing. Petr Vágner, Milan Vlažný 

Začátek: 17.40 hod 
Konec: 21.00 hod 

 

Program 
1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3. Schválení programu jednání 

4. Námitky k zápisu z 6. VZZM    

5.      Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6.      Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

7.      Závěrečný účet SMO Pomalší za rok 2022 

8. Žádost o odkoupení části pozemku 8/4 v k.ú.Velešín, XY   

9. Zápis z jednání kontrolního výboru 3/2023 

10. Zápis z jednání finančního výboru  

11.  Zápis z jednání výboru pro spolky 

12.  Rozpočtové opatření č. 9 

13. Smlouva o poskytnutí dotace město Velešín x Novohradsko-Doudlebsko z.s. 

14.  Záměr odkupu pozemků v lokalitě B1 Velešín Nádraží  

15.  Různé   

  

 

1. Zahájení 

Ing. Vágner zahájil jednání zastupitelstva. Předání ocenění dárcům krve, kteří jsou občany města 

Velešín.  

 
2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
Zapisovatel: Lucie Foitlová  
Ověřovatelé zápisu: Milan Vlažný, Jaroslav Bartizal  

 
3. Návrh programu jednání 
Ing. Vágner – návrh jednání byl vyvěšen dle pravidel. Dosud jsem neobdržel žádný podnět k jeho 

rozšíření.  

Ing. Trajer – navrhuji rozšíření programu o bod „odpadové hospodářství“ a to z důvodu toho, že naši 

spoluobčané nejsou spokojeni se službou společnosti FCC, která neplní svoz odpadu tak, jak by měla.  

 
Pro: 14 (Bartizal, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Krejčí, Německá, Olšanová, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.: 

0 
Návrh programu jednání byl schválen 

 
4. Námitky k zápisu z 6. VZZM  

Bez námitek. 

 
5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady 

Klein – já bych měl jeden dotaz a to na bod 254/13. Čeho se tento bod týká? 

Ing. Vágner – do rady dávám pro informaci i materiály, které se úplně netýkají naší obce a mají pouze 

informační charakter. Toto byla jedna z nich a šlo myslím o přimíchávání strusky do stavebního 

materiálu, což není podle normy. Bylo to oznámení, které bylo rozesláno na všechny obce. 
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Ing. Krejčí – chtěl jsem se zeptat, kdy a zda vůbec se bude vypisovat výběrové řízení na vedoucího 

správního odboru? 

Ing. Vágner – zítra se bude vypisovat výběrové řízení. 

Ing. Trajer – mám dotaz k bodu umístění zrcadla u podchodu a osvětlení mlatové stezky. V jakém je 

to stadiu? 

Růžička – ohledně zrcadla nám přišlo vyrozumění od PasProRea s negativním stanoviskem a osvětlení 

stezky se zatím neřeší, až bude věc aktuální, budeme se tím zabývat.  

Ing. Krejčí – chtěl bych se zeptat na situaci komunikace Chodeč. Již město obdrželo posudek znalce a 

jaký je jeho závěr? 

Ing. Vágner – posudek město obdrželo a oslovilo nového znalce, protože z původního posudku není 

patrné opravdu vůbec nic. Po konzultaci s právním zástupcem vyplynulo, že původní znalecký posudek 

není v této věci dostačující. 

 
6. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva  
13/19 – Zřizovací listina KIC Velešín – aktualizace 

Ing. Vágner – dostal jsem vyjádření od paní Růžičkové a pana Bůžka. Schválení finální verze bych 

nechal na září. Myslím, že jsou tam ještě drobnosti, které se musí doladit.    

Bod trvá   Z. starosta, rada 

 

10/26 – Záměr vybudování cyklostezky Velešín – Velešín Nádraží 

Ing. Vágner - Postoupili jsme však v dotačních možnostech a nejvíce průchozí by měla být dotace přes 

místní akční skupinu (MAS). Bohužel tato dotace není ještě vypsaná. Bohužel bližší informace nemám.  
Bod trvá       Z. starosta, místostarosta, ved. EO 
 

12/04 – Zápis finančního výboru č. 1/2023 

Ing. Vágner -  od 1. 7. 2023 se mění podmínky k dotacím na uprchlíky. Zpřísňují se podmínky. U nás se 

jedná o jednu rodinu žijící ve Zlaté Podkově, na kterou bychom dotaci čerpali.  

Bod trvá    Z. starosta, FV 

 

6/05/07 - Záměr vzájemného darování pozemků p. č. 1806/1 a p. č. 314/6, p. č. 314/8, p. č. 1858/6, vše 

v k. ú. Velešín,  mezi Městem Velešín a Jihočeským krajem  
Ing. Vágner – záměr byl vyvěšen, tudíž nyní je možné schválit darovací smlouvu. Jihočeský kraj již též 

schválil. 

 

Usnesení č. 86/05/07 

Zastupitelstvo města schvaluje darovací smlouvu mezi Jihočeským krajem (dárce č. 1 a zároveň 

obdarovaný č. 1) a městem Velešín (dárce č. 2 a zároveň obdarovaný č. 2), jejímž předmětem je 

vzájemné darování pozemků p. č. 1806/1 a p. č. 314/6, p. č. 314/8, p. č. 1858/6, vše v k. ú. Velešín. 

Bod se vypouští        Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Krejčí, Německá, Olšanová, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.: 

0 
Usnesení bylo schváleno 

 

14/06/07 - Návrh bezúplatného převodu pozemku p. č. 355/30, k. ú. Velešín, mezi Městem Velešín                         

a Ředitelstvím silnic a dálnic  

 

Usnesení č. 14/06/07 

Zastupitelstvo města schvaluje darovací smlouvu mezi městem Velešín (dárce) a Ředitelstvím 

silnic a dálnic (obdarovaný), jejímž předmětem je pozemek p.č. 355/30, k.ú. Velešín. 

Bod se vypouští        Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Krejčí, Německá, Olšanová, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.: 

0 
Usnesení bylo schváleno 
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7. Závěrečný účet SMO Pomalší za rok 2022 

Ing. Vágner – Město je členem SMO Pomalší. Podobně jako město musí SMO schválit závěrečný 

účet, což dělá jeho nejvyšší orgán – valná hromada. Členské obce, resp. zastupitelstva, pak berou 

závěrečný účet na vědomí. Součástí závěrečného účtu je rozvaha, výkaz zisků a ztrát, výkaz FIN, 

inventarizační zpráva a zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření.  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet SMO Pomalší za rok 2022. 

8. Žádost o odkoupení části pozemku 8/4 v k.ú. Velešín, XY   

Ing. Vágner - žádost jste obdrželi v příloze. V radě města vyšlo z hlasování radních doporučení 

neprodávat a to z důvodu toho, že odprodejem pozemku by došlo k narušení záměru akce 

„Zprůchodnění areálu ZŠ“. Letos bylo vypsáno výběrové řízení a to 2x. Firmy se nepřihlásily, záměr 

nadále trvá. 

Procházel jsem celou lokalitu a úprava výměry, požadovaná výměra je 300 m2 (snížení výměry), situaci 

neřeší. Vzniká kolize, při které se bude v jižní části pozemku vytvářet „zub“, plus prodlužujeme budoucí 

chodník, který by mohl vést podél současné silnice I/3 po dostavbě dálnice.  

 

Usnesení č. 8/07 

Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost pana XY o koupi části pozemku ve vlastnictví města 

p.č. 8/4, k.ú. Velešín a záměr prodeje neschvaluje.  

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 14 (Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Krejčí, Německá, Olšanová, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.: 1 

Kothánek  
Usnesení bylo schváleno 

 

9. Zápis z jednání kontrolního výboru 3/2023 

Klein – děkuji za slovo, projednávali jsme vypsání výběrového řízení na strážníka městské policie a 

vedoucího správního odboru. Informace o této záležitosti jsme dostali již na začátku našeho jednání, tak 

že není potřeba to dále rozebírat. Dále jsme při jednání řešili knihy jízd, kde nebylo zjištěno nic 

závažného.  

Bylo řešeno, zda vznikla strategie nakládání s odpady, která byla projednávána již minulý rok. Měla 

vzniknout v průběhu dubna/května 2022.  

Ing. Skřivánek – vzpomínám si, že bylo konzultováno s panem Peroutkou, který nám sdělil, že tato 

strategie není již legislativou vyžadována. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis kontrolního výboru 3/2023.  

 

10. Zápis z jednání finančního výboru  

Ing. Německá – finanční výbor prováděl kontrolu hospodaření města do data 30. 5. 2023. Dále proběhla 

kontrola hospodaření KIC, kde se porovnával rok 2021 s rokem 2022. Také jsme kontrolovali 

hospodaření objektu Jakuba, kde vznikly náklady pouze na temperování.  

Bartizal – mám dotaz, zda se aktuálně vyvěšuje nabídka na pronájem kavárny Jakub? 

Ing. Vágner – určitě není problém nabídku zveřejňovat opakovaně.  

  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis finančního výboru 3/2023.  

11. Zápis z jednání výboru pro spolky 

Ing. Krejčí – nejzásadnější věcí, kterou jsme ve výboru řešili, je zprovoznění elektronického formuláře, 

přes který by si mohly spolky žádat o finanční příspěvky a dále možnost elektronickou formou tyto 

příspěvky vyúčtovat. Bylo řešeno s panem Sedlákem, web masterem, možnost vkládání společenských 

i sportovních akcí do elektronického kalendáře na stránkách města.  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis ze zasedání výboru pro spolky 3/2023.  
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12. Rozpočtové opatření č. 9 

Ing. Vágner – obsahem jsou opravy výtahů v 376, 379 a 459, kde podle revizní zprávy jsou nutné 

udržovací práce. Dále se zde promítly vratky za energie z roku 2022. 

Usnesení č. 12/07 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 9 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Krejčí, Německá, Olšanová, 

Petr, Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.: 

0 
Usnesení bylo schváleno 

13. Smlouva o poskytnutí dotace město Velešín x Novohradsko-Doudlebsko z.s. 

Ing. Vágner - jedná se o umístění infopanelů v údolí Strahovského potoka. Dotováno také 

ministerstvem pro místní rozvoj. ZM řešilo již v roce 2022. Novohradsko – Doudlebsko mělo doplnit 

další podklady, které jste dostali přílohou. Tento bod jsme již projednávali na podzim 2022. Více 

informací poskytne pan Bartizal.  

Bartizal – bylo projednáváno již minulý rok. Byl bych rád, aby se to dotáhlo, protože jsou již připravené 

stojany a další. Kdyby se něco dělo, tak veškerá zodpovědnost jde za společností Novohradsko – 

Doudlebsko. Byla by škoda nevyužít příležitost pro zvelebení našeho města.  

Mgr. Janáková - souhlasím s tím, že cena je adekvátní.  

Usnesení č. 13/07 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace mezi městem Velešín a Novohradsko-

Doudlebsko, z.s. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 12 (Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Krejčí, Německá, Olšanová,  

Růžička, Skřivánek, Vágner, Vlažný) 
Proti: 1 

Kothánek  
Zdr.: 2 

Trajer,Petr 
Usnesení bylo schváleno 

14. Záměr odkupu pozemků v lokalitě B1 Velešín Nádraží  

Ing. Vágner - bližší informace podá místostarosta. Jedná se pouze o záměr. Pokud záměr schválíme, 

město bude dále jednat s vlastníky o odkupu.  

Růžička – zatím byli osloveni vlastníci zasažených pozemků. Je zde možnost počkat na pozemkovou 

úpravu, která by trvala několik let. Byl vypracován posudek, ze kterého vzešla částka 200 Kč,-/ m2. 

Dále se to neřešilo, čekali jsme, co vyplyne z dnešního jednání.  

Usnesení č. 14/07 

Zastupitelstvo města schvaluje dále jednat o záměru odkupu částí pozemků za účelem příprav 

rozvoje lokality B1 Velešín Nádraží. 

Bod se sleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 15 (Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Krejčí, Německá, Olšanová, Růžička, 

Skřivánek, Vágner, Vlažný) 
Proti:0  Zdr.:0 

Usnesení bylo schváleno 
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15. Odpadové hospodářství  

Ing. Trajer – hromadí se mi zpětná vazba na fungování svozu odpadu. Budu mít tedy pár otázek. První 

dotaz je, kdo má zodpovědnost za to, když se odpad nevyveze, na koho se můžou občané obrátit?  

Ing. Vágner – občan se může obrátit na městský úřad, na mne nebo na místostarostu. Paní Šímová poté 

nahlašuje přímo na společnost FCC místa, kde nebyl proveden svoz.  

Ing. Trajer – jakým způsobem se vymáhá pokuta, když svoz neprovedou? Na Sídlišti jsem se setkal 

s tím, že vyvezli každý druhý kontejner.   

Ing. Vágner – ve smlouvě je sankční ujednání. Postup je takový, že se na FCC nahlásí místa (čísla 

popisná) a počet nevyvezených nádob. Sankce se vypočítává, tuším, 250 Kč za menší nádobu krát 

množství. V dubnu jsme již sankci uplatnili.   

Ing. Trajer – tak že správný postup je, že občan zavolá starostovi, p. Růžičkovi nebo paní Šímové a 

nahlásí nevyvezenou popelnici.   

Ing. Skřivánek – problematika odpadového hospodářství je jednou z agend, kterou by měl vykonávat 

nový zaměstnanec úřadu.  

Ing. Vágner – jinak pro informaci, zítra mám jednání ve společnosti FCC, kde budeme projednávat, jak 

řešit ne úplně funkční svoz v našem městě. Určitě Vás budu o průběhu schůzky informovat.  

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci od starosty a místostarosty o odpadovém hospodaření.  

16. Ostatní  

Ing. Vágner – dále bych Vás chtěl informovat o přístavbě MŠ Velešín. Bylo nám vydáno stavební 

povolení. Samotná realizace ale proběhne až příští rok a to z důvodu toho, že nám stavební technik 

doporučil nezačínat stavbu na podzim. Dále je zažádáno o navýšení kapacity tříd. Také jsem postřehl, 

že po uveřejnění informací o přijatých dětech se začala šířit fáma, že nám ukrajinské děti zabírají místo 

ve školce. Toto tvrzení bych rád vyvrátil, a to tím, že ukrajinské děti se nepočítají do počtu hygienické 

kapacity určené hygienou, tím pádem jsou vlastně nad rámec povolené normy. Od 1. 1. 2024 by se měl 

rozběhnout soukromý projekt dětská skupina pro děti do tří let. Zatím to není na 100 % jisté.  

Ing. Vágner – má někdo ze zastupitelů další otázky v bodu ostatní? 

Klein – rád bych se informoval, zda se nějak posunula situace s místními komunikacemi.  

Růžička – mám zítra schůzku s panem Šafářem, pro kterého jsem připravil mapy a plán oprav místních 

komunikací. Nevím, jak to provedeme, protože minulý rok jsme provedli poptávku a ozval se pouze 

jeden možný dodavatel Asfalty OK, který když viděl, o jakou zakázku se jedná, tak už se neozval. Tak 

že, uvidíme, co zítra vymyslíme s panem Šafářem. Přichází v úvahu oslovit místní firmu ERTL 

z Kaplice. Snad budeme úspěšnější než minulý rok.  

Bartizal – já mám ještě jednu věc. Obrátilo se na mne několik občanů, že nesouhlasí s tím, aby město 

pronajímalo prostory pofidérnímu hnutí PRO. Dal bych návrh na to, abychom se domluvili jako 

zastupitelé na tom, že se žádné prostory nebudou pronajímat politickým hnutím. Neměli bychom to jako 

obec podporovat. Řeknu příklad, každý rok přijde na město žádost o vyvěšení Tibetské vlajky. 

Nevyvěšujeme ji, protože někteří občané by mohli být proti. To je to samé.  

Ing. Kothánek – ano jsem pro, ale opravdu se musí dodržet to, že se prostory nebudou pronajímat 

žádnému politickému hnutí.  
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Ing. Vágner – tak já začnu jinde. To tedy znamená, že zrušíme den matek, který je pod záštitou KDU-

ČSL, tady v kině? Ano je to den matek, ale je to zároveň jasná propagace politické strany.  

Občan - jak jste zajistili bezpečnost tamních ukrajinských nájemníků? 

Ing. Vágner – uvedu několik okolností, které nakonec vedly k pronajmutí zmiňovaných prostor. Já 

osobně jsem měl veliké morální dilema, zda pronajmout veřejný prostor konkrétně tomuto hnutí. Za 

prvé jsem zjišťoval od měst, kde toto hnutí vystupovalo v jejich prostorech, Vsetín, Karlovy Vary, 

Chrudim, jak akce proběhla. Všude mi bylo řečeno, že tyto akce proběhly naprosto bez problémů a na 

žádné z nich neprobíhaly proslovy, při kterých by docházelo k potlačování práv a svobod občanů. Dále 

jsem si vyhledal zprávu ministerstva vnitra o extrémismu, kde o tomto hnutí nebylo ani slovo. A za třetí 

jsem oslovil Policii ČR, zda mají zkušenosti s tímto hnutím. Bylo mi řečeno, že o této akci moc neví, 

ale že se to jeví jako rizikové a tudíž na termín akce přijede hlídka Policie ČR. Ve službě byli i oba 

strážníci městské policie. Vše podle policie proběhlo v pořádku.  

Růžička - riziko vzniklo až při vyhlášení protidemonstrace, kdy Policie ČR musí reagovat.  

Ing. Skřivánek – pokud tedy bude shoda, je potřeba opravdu nerozlišovat o jaké hnutí se jedná a 

přistupovat ke všem stejně.  

Ing. Vágner – jsou prosím další dotazy z řad publika?  

Občan – já budu mluvit úplně o něčem jiném. Před několika měsíci jsme vyplňovali dotazník, kde 

vidíme největší problém na místním Sídlišti. Podle mého názoru je to místní komunikace, která je 

v hrozném stavu a jezdit po ní na kole je životu nebezpečné. Tímto se ptám, zda je v plánu její oprava.  

Růžička – myšlenka je tady opravdu dlouho, ale na této komunikaci se nejedná pouze o asfalt nýbrž o 

rekonstrukci celé kanalizace, čili se jedná o kompletní rekonstrukci. Pokud bychom našli projekt, který 

by nám zaplatil aspoň povrchy, tak bychom se měli pustit do rekonstrukce kanalizace. Protože dokud 

nebude v pořádku kanalizace, žádný projekt nám nebude schválen.  

Občan - já bych se chtěl vrátit k zápisům rady, myslím si, že zápisy nejsou dost kvalitní a srozumitelné.  

Ing. Skřivánek – myslím, že není v našich silách obsáhnout do zápisu rady úplně vše. Byl by to zápis 

na několik desítek stran.  

Ing. Vágner – pokud je to vše, tak Vám děkuji Vám za pozornost a dotazy.  

 

  

 

Ve Velešíně 19. 06. 2023 

 

Zapsala: Lucie Foitlová                 Ověřil:        Milan Vlažný  
                             
                                                                                      Jaroslav Bartizal  
                                                                                        
                                                                   Starosta města: Ing. Petr Vágner 


